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Abstract (en)
The present invention relates to the attachment of construction panels to the carcass of a construction. It proposes panel attachment lugs each
consisting of a plate provided with means of fastening to the framework or carcass, or pierced with holes permitting nailing, and bearing in its bottom
part a cutout delimited by two weakened points, and it also proposes an attachment system using profiled sections, two sets of these lugs and
grooves formed in the edge or in the borders of the construction panels. The invention permits the attachment of panels comprising a facing and an
insulant, in particular for covering roofs. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente intention concerne l'accrochage de panneaux de construction au gros oeuvre d'une construction. Elle propose des pattes d'accrochage
de panneaux constituées chacune par une plaque munie de moyens de fixation sur la charpente ou le gros oeuvre, ou percée de trous permettant le
clouage et portant dans sa partie basse une découpe limitée par deux points d'affaiblissement, et elle propose également un système d'accrochage
utilisant des profilés, deux séries de ces pattes et des rainures pratiquées dans le chant ou dans les rebords des panneaux de construction.
L'invention permet l'accrochage de panneaux comportant un parement et un isolant, notamment pour l'habillage de combles.
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